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Fra: Brannfjell skole 

Dato: 30.11.2022 

 
 

Protokoll driftsstyre 

 

Referat DS 30.11.22 

 
Sak 35/22 Godkjenning av innkalling  

Godkjent 

 

Merknad; Høyrem (vara) har ikke mottatt innkalling som følge av feil epostadresse og er derfor 

fraværende  

Møtet er beslutningsdyktig.  

 

Sak 36/22 Godkjenning av protokoll fra 21.09.22  

Godkjent 

 

- Sak 29/22. Oppretting av skrivefeil.  

- Saker tidligere «gjennomgående saker» strykes i referat og for videre sakslister.  

 

Sak 37/22 Utlysning rektorstilling på Brannfjell skole  

 

Stillingen er lyst ut og søknadsfrist er 04.12.22 

Navn Rolle 

Roger Pedersen  Driftsstyreleder 

Espen Sandnes Frøystveit Rektor 

Hilde Iren Norvalls Assisterende rektor 

Andreas Bredal Ansatt 

Roy Henning Helle Ansatt 

Live Dransfeld Elev 

  

  

Gerd Garstad  Bydel høyre 

  

Jan Robert Kvam  Foresatt  

  

 



Innkalling til intervjuer starter i uke 45. Espen Frøystveit har siste dag 21.desember og Hilde 

Norvalls fungerer som rektor inntil prosessen er klar. Driftsstyre (DS) holder møtet orientert i 

prosessen videre.  

 

Sak 38/22 Økonomi  

 

- Vedlegg 1 - Månedsrapport oktober.  

 

Månedsrapporten legges fram for oktober.  

Største justeringer er mindreforbruk som kommer i justeringer i regnskapet i mars.  

 

Vi har brukt de siste to årene på å oppjustere antall lærere etter lærernormen. Antallet per nå, 

ligger til grunn for neste års budsjett.  

Prognoser for lønnskostnader ser ut til å kanskje ligge 500.000 under det estimerte ved årsslutt. 

Skolen har «vokst» kontrollert med tanke på ansatte.  

 

Høstjusteringer av elevtall, variabellønn, innkjøp, hærverk inventar, og refusjoner jobbes det med 

nå for å få full oversikt til regnskapsslutt.  

Prosjekter avsluttes dette året. 

 

Mindreforbruket kan kun benyttes kun til avsluttende oppgaver i gjeldende budsjettår. Det er et 

mål for skolen å ha en buffer med videre.   

 

Driftsstyre tok orienteringen til etterretning 

 

Sak 39/22 Ordensreglement Brannfjell Skole.  

 

- Vedlegg 2: Innspill fra elevrådet og pedagogisk ansatte  

- Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) sine innspill ettersendes eller presenteres i møtet av 

representant fra foresatte.  

 

Det presenteres fra FAU, elever og ansatte. 

 

FAU: Ordensreglementet knyttet til mobiltelefonbruk var et stort tema på forrige FAU møte.  

FAU innspill til tema: Ønsker at elevene skal få benytte telefon i friminutt, at den skal være avslått i 

sekk eller skap i timene. Elevene som bryter dette, kan få inndratt sin telefon. Håndhevelse av 

regelverket må være unisont på skolen. Et ønske fra FAU at også elevene får opplæring i 

mobilbruk.  

 

Elevrådet sier om ordensreglementet: ønsker å kunne benytte telefonen i friminuttet. Videre at de 

ikke har snakket spesielt om hvordan telefonen kan brukes eller ikke brukes, men det er innforstått 

at det er lærer som bestemmer hvordan det skal være i timen og hvilke regler som gjelder. Elevene 

er innforstått med at telefonen kan inndras ved feil bruk. Når det gjelder håndhevelse, støtter man 

at det er viktig at det håndheves likt i alle klasser. Elevene merker at det som er skrevet i 

ordensreglementet om brus og godteri, ikke blir håndhevet og kan dermed tas ut. Når det gjelder 

hodeplagg synes elevene det var fint at man kan bestemme dette selv, og følger Oslo skolens 

ordensreglement om at man ikke skal dekke hele ansiktet.  

 

Ansatte: Ansatte har diskutert det lokale ordensreglementet opp mot Osloskolens 

ordensreglementet og innholdet i det lokale ordensreglementet, med blikk på formålet med 

ordensreglementet. Når det gjelder håndhevelse gjelder det å vurdere til elevens beste, og derav 

følger også tilpasninger til den enkelte. Det er enighet hos de ansatte om at Osloskolens 

ordensreglement dekker det som trengs i et ordensreglement, og således at det lokale 

ordensreglementet kan utgå. Det ønskes et tillegg til Osloskolens ordensreglement som 

omhandler en spesifisering av bruk av mobiltelefon. Alle skal ha et trygt og godt skolemiljø og 

regler for bruk av mobiltelefon må støtte opp under dette prinsippet.   



 

Konklusjon i DS: Det lokale ordensreglementet utgår i sin helhet og det tas inn en egen 

bestemmelse om mobiltelefon, i tillegg til Osloskolens ordensreglement. Det er enighet om at 

mobiltelefon ikke skal benyttes i undervisning dersom ikke annet er avtalt av lærer. Bruk av 

mobiltelefon skal ikke brukes på en slik måte at det foregår ulovlig filming eller gir rom for 

krenkelser eller utenforskap.  

 

Rektor sender ut et forslag til ordlyd i dette punktet til deltagere på dagens møte. Kommentarer 

sendes på mail innen utgangen av uke 49.  

 

Driftsstyret besluttet følgende tekst 08.12.2022:  

 

§ 1Mobiltelefonen skal ikke benyttes i undervisningstid dersom ikke annet er avtalt med den 

enkelte lærer.  

 

§ 2 Mobiltelefonen skal i undervisningstid oppbevares på en måte som ikke forstyrrer 

undervisningen. 

 

§ 3 Mobiltelefonen skal ikke benyttes i skoletiden til aktiviteter som bidrar til et negativt 

klasse/skolemiljø og/eller skaper utrygghet for elever og ansatte. 

 

Mobiltelefon kan inndras ut skoletimen eller den aktuelle skoledagen dersom § 1 - 3 ikke 

overholdes.   

 

Sak 40/22 Nytt fra elevråd og FAU  

 

Elevrådet: Har jobbet med ulike arrangementet; friminuttaktiviteter og julekalender mm. Elevene 

kommer med mye praktiske ting de ønsker seg.  

Ønsker seg et sted der det er stille i friminuttene.  

Innspill til 50års jubileet.  

 

FAU: Har hatt møte med nye foreldre i FAU. Verv og oppgaver er fordelt.  

 

Sak 41/22 Sykefravær  

Siste i oktober 3,9% hittil i år 3,7% forventer at det går litt opp i november. Generelt lavt 

sykefravær.  

 

Sak 42/22 Prosess strategisk plan  

 

Prosessen er forankret i medbestemmelsesutvalget (MBU) og presentert for ansatte. Det jobbes 

videre i pedagogiskutvalg (PU), Elevrådet og felles med ansatte før jul.  

Strategisk plan skal godkjennes i DS 19.jan 2023 og sendes ut ca. en uke i forkant.  

 

 

Sak 43/22 Fasiliteter kroppsøving og fysisk aktivitet og helse  

 

Avtale om bruk av Nordstand arena fram til sommeren og tirsdag morgen i Bækkelagshallen.  Det 

settes opp egen buss som frakter elevene fram og tilbake, pedagogisk personell på bussen.  

 

Hva som skjer videre med KFUM hallen er ikke avklart.  

 

DS ønsker å få en tilbakemelding på hvordan det også er tenkt etter sommeren. DS ønsker at 

Avdeling for skoleanlegg (ASA) møter i mars og orienterer om hva som skjer for neste skoleår.  

 

Sak 44/22 Eventuelt 



1. Elevrådet ønsker å få tilbakemelding på hva det gis anmerkning på. Rektor kan gå gjennom dette 

knyttet til ordensreglementet. 

 

2. Driftsstyreleder takker rektor på vegne av DS.  


